
 

Vastaus lausuntopyyntöön (5162/12.01.00/2022) koskien Kuitinmäen koulun musiikkipainotuksen 
päättämistä. 

 

Lausuntopyyntö välitettiin koulun opettajille sähköpostitse ja asia oli esillä Kuitinmäen koulun 
opettajainkokouksessa 3.10. Opettajia pyydetiin välittämään vastauksensa virka-apulaisrehtori 
Mikko Nislinille 13.10. mennessä. Määräaikaan mennessä saapui kolme toisistaan poikkeavaa 
vastausta, jotka seuraavaksi esitetään yksitellen.  

 

1) 

Kannatan musiikkipainotuksen jatkamista Kuitinmäen koulussa. 

Perustelut:  

- musiikkiluokat ovat luoneet upeita hetkiä koulun juhlatilaisuuksiin 
- musiikkiluokat luovat positiivista henkeä kouluun 
- muutkin oppilaat saavat ideoita yhteisiin projekteihin musiikkiryhmiltä 
- kouluumme on aiemmin rakennettu musiikkiluokkatila, jossa on huomioitu mm. tarvittava 

akustiikka 
- musapainotusluokat luovat konserteillaan kulttuuritapahtumia myös lähiympäristölle 
- musiikin tiedetään kehittävän monipuolisesti aivoja ja siten sitä ei ainakaan tule vähentää 

koulumaailmassa 

 

2) 

Mielestäni painotettu musiikin opetus voidaan lopettaa koulustamme, koska useaan vuoteen ei ole 
ollut riittävästi hakijoita. Mielestäni hakuprosessi on turhaa resurssien ja ajan haaskausta, koska 
hakijoita ei ole riittävästi. Meillä on jo yksi painotettu opetus, joten se riittää, 

 

3) 

Musiikin painotuksen toivon jatkuvan, koska nyt meillä on motivoiva ja pätevä opettaja sekä 
mahdollisuus jatkaa pitkää ranskaa. Aikaisempina kolmena vuotena opettajat vaihtuivat ja ranskaa 
ei voinut jatkaa. Jos musiikin painotuksesta kuitenkin päätetään luopua, niin toivon, että saisimme 
tilalle luonnontieteellis-matemaattisen painotuksen koska: 

- meillä on pätevät ja lumaluokasta innostuneet huippuopettajat - jopa yksi tohtorikin. 
- meillä jatkuu pitkä saksa, joka ei Olarissa jatku. Saan vuosittain vanhemmilta liudan 

valituksia siitä, että saksa ei jatku. 
- Kuitinmäen koulu on monen Olarin luma-luokalle pyrkivän lähikoulu ja he ovat saaneet 

loistopohjan Kuittarissa ja koulupolku jatkuisi suoraan alakoulusta. 
- matemaattiset aineet ovat tällä hetkellä suuressa suosiossa ja väkeä varmasti riittää 

moneen kouluun. 

 

Kuitinmäen koulun opettajien puolesta 14.10.2022   

Mikko Nislin, virka-apulaisrehtori 


